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Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, på hvilket grundlag Skatteforvaltningen i forbindelse med kontrol-

len af indbetalt lagerskat for ejendomsavancer skal vurdere, hvad en ejendom er værd, og 

om den indberettede værdistigning er rigtig angivet? I forlængelse heraf bedes ministeren 

redegøre for, hvordan Skatteforvaltningen – på en for virksomhedernes retsstilling til-

fredsstillende måde – skal håndtere situationer, hvor Skatteforvaltningen ikke er enige i en 

virksomheds værdiansættelse af en ejendom.? 

 

Svar 

Jeg kan henvise til mine svar på henholdsvis SAU alm. del spørgsmål 68 og spørgsmål 37 

(Folketingsåret 2020-21). 
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